
REFERAT FAUMØTE 19.9.2024 

Frafall: Kristin Helgesen Nese, Espen Makepeace Berge, Camilla Bilstad, Kenneth 
Olsen. 

 

Sak1:  

Info om jobben til FAU: 

Fug.no gruppe for foreldreutvanlget for grunnskulen 

Info om tips og forslag til kva ein kan ta opp i fau og  småfilmer og artikler for foreldre 
med barn i grunnskulen. Alt du trenge å vite om å ha barn i grunnskulen. 

 

Sak2: 

Orientering om økonomi v/ Kristin Helgesen Nese (frafall, tas med på neste møtet) 

 

Sak3 og 4: 

Konstituering av val 

Leiar: Magne Carlos B. Lothe  

Nestleier: Astrid Stangeland 

Sekretær: Hilde T. Jacobsen 

Kasserer: Kristin Helgesen Nese 

SU: Leder og nestleder, vara su: Linn Hartvedt og Silje Nerland 

KFU: Marte Ø. Sørmarken 

 

Sak 5,6 og 7 

Kort om oppstart av skuleåret, info om  smartklokker, mobil og ny opplæringslov.  

 

Sak 8   Eventuelt 

Hjertesonen: 

Synliggjør hjertesonen endå betre. Muligens få eit tillegskilt med at biler ikkje skal kjøre 
opp i hjertesonen.  



 

Reflekskampanje: 

Me må starte å få tak i reflekser allerede nå. Avtale nærmere via facebooksiden til FAU.  

 

Fotografering: Skulekatalog kjem til høstferien. Tar en evaluering etter me har fått 
skulekatalogen... ska vi fortsette å bruke norskskulefoto til neste år også?  

Me ønske at alle ska få skulekatalogen gratis 

 

Matpause 2.trinn 

Kortere matpause på 2.trinn ein 1.klasse. Dette er tatt opp og skal tas med videre om 
det oppleves som litt kort. 1.klasse har meir leik i kvardagen og litt lausere struktur 
derfor er det litt forskjell i kvardagen i 1. og 2.klasse. 

 

Leksepraksis. Ulik praksis på korleis det er med lekser på forskjellige trinn.  Tar med 
innspel inn på skulen. 

 

Informasjonsflyt. Kunne vert litt meir fastsatt om kor du skal finne informasjonen me 
trenger. Kan ver litt mange informasjonsarena. Kunne vert litt meir faste rammer om kva 
som er lov til feks til turer. Kunne planer og annet feks komme på visma flyt. Kan visma 
flyt brukes meir, kanskje den lettaste måten å nå ut til folk.  

 

Skjermbruk på skulen. Kor mykje skjerm blir det brukt på dagen? Kunne vert greit å vite 
kor mye det blir brukt for å kunne legge tilrette for kor mykje dei får bruke heime og. 
Skulen er bevisst på skjermbruk. Kjøpt meir bøker til bruk i undervisning. Prøver å 
variere med bruk i skjerm under spising, ha kafe++ 

  

Skulegrenser. Ver på at det ikkje bare blir 1 fra klassen som går til vardheia, me må 
spele inn aktivt til når skulegrensene fastsettest. 

 


